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Bestyrelsesmøde  

i Trykkerdammens vejlaug 
onsdag d. 28. september kl. 19.30 

 

 

  
Deltager: Peter Kirkeby, Peter Mortensen, Anne Busk-Jensen og Tom Schalck 

 

 

Punkt 1:  Tilskud til hjertestarter som Boliggården opsætter. 

                          
Boliggårdens afdeling på Trykkerdammen, afholdte for nylig generalforsamling hvor 

det besluttedes at købe og få opsat en hjertestarter. Denne vil blive opsat i opgang 13. 

 

Samtidig besluttede Generalforsamlingen ligeledes at rette henvendelse til vejlauget, 

med henblik på økonomien. Peter Kirkeby forespurgte om vejlauget ville bidrage til 

udgiften, som var et éngangsbeløb, eksklusiv opsætning og installation. 

 

Alle de fremmødte, samt e-mail fra Jytte Andersen, var enig i, at dette ville vi godt 

støtte, selvom det ligger lidt uden for vejlaugets formål. 

Der var enighed i at støtte sagen med 40% af indkøbet, hvilket betyder at vejlauget 

betaler kr. 5.397,50 ud af en købesum på kr. 13.493,75 

Boliggården, afd. 13, Ørehøj forestår opsætning og drift. 

 

 

Punkt 2:  Nyt vedrørende støj fra Banen 

 

Som nok alle har følt og hørt har der været en ulidelig støj fra banen både sidste år og 

i år. 

Jeg og min datter Luise Schalck, klagede til Banedanmark sidste år i august måned, 

hvor vi fik en sludder for en sladder. 

Tiden gik og støjen blev værre, hvorfor jeg i år i august, igen klagede til 

Banedanmark, hvor jeg denne gang fik besked om, at en sporansvarlig ville se på det. 



 

 

Jeg sendte så den modtagne mail ud til alle på Trykkerdammen og bad jer klage til 

Banedanmark over støjen. 

Mange skrev så og klagede og Erik Rasmussen fik sågar Helsingør dagblad til at 

komme med en helsides beskrivelse af hvordan han oplevede støjen. 

 

Det har vist sig, at med alle de skrivelser og tiltag der er blevet gjort, har 

Banedanmark informeret os om, at de ville skifte skinnerne ud på en strækning på 4-

500 meter i løbet af november 2016, hvilket skulle nedsætte støjniveauet væsentligt. 

Lad os håbe det holder stik.  

 

 

Evt: 

 

Under eventuelt talte vi om det byggeri der var i gang ved Sdr. strandvej 38f og  

Erik Rasmussen havde forespurgt i en mail om vi ville drøfte de gener samt eventuelt 

skader på vejen som de store maskiner ville gøre og eventuelt bede bygherren om kun 

at benytte Sdr. Strandvej 

 

Peter Kirkeby havde haft kontakt med bygherren, både fra Boliggårdens side og også 

fra vejlaugets side, netop med baggrund i hvad der kunne ske både med Boliggårdens 

asfalt areal og med selve Trykkerdammen. 

Bygherren var meget forstående for problemet, men vi må holde ham i kort snor, og 

foreslå ham at de tunge transporter sker via Sdr. Strandvej.  

Bygherrens ind og-udkørsel skulle blive ned ad bakken mod Sdr.Strandvej. Men hvad 

gør han om vinteren? 

 

Peter Kirkeby havde endda video filmet Boliggårdens asfalt areal samt hele vejen som 

den ser ud i dag.    

 

 

Mødet sluttede efter 11/2 time. 

 

 

 

 

 

 

 

  

På bestyrelsens vegne 

 

 

Tom Schalck 


